
Signerat dokument
via https://min.ebox.nu

Signerad 
text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt 
som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande
Namn: Protokoll nummer 7 AfBF 2023-06-19.pdf
Storlek: 172220 byte
Hashvärde SHA256: 
8afcbe4337d315127cb7317fc1c32ab3e57be736855a44ffffc6b00031f40d58

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:
MIKAELA CHOLEWO
Signerat med BankID 2023-10-22 17:50 Ref: eeac339a-7411-4d57-bca9-bb20f1600fb8

Anita Liew
Signerat med BankID 2023-10-22 16:54 Ref: d9cbebb6-ed97-4970-9259-2faf0544d50b

BARBRO OLSSON
Signerat med BankID 2023-10-21 17:24 Ref: fd4116c5-389c-4a31-a8da-900dcf2827a7

 M
C,

 A
L,

 B
O

 —
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





SVENSKA BOUVIERKLUBBEN  
 Rasklubb under SBK med avelsansvar för 

 Bouvier des Flandres och Bouvier des Ardennes  

 

Justeras: ordförande  Justerare:  1 

 

Protokoll nummer 7 

2023-06-19 via Zoom 
Närvarande: 

Anita Liew, Michaela Cholewo, Barbro Olsson, Maria Shanti Persson, Kikki Stölan 

Anmält förhinder: 

Hans Swanström 

Maritha Karlsson 

§ 77 Sammanträdets öppnande 

Ordförande Anita Liew hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet öppnat 

19:00.  

§ 78 Val av protokollsjusterare 

Michaela Cholewo valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

§ 79 Fastställande av dagordning 

Styrelsen godkände framlagt förslag på dagordningen med smärre justeringar. 

§ 80 Föregående protokoll 

Alla protokollen är godkända och publicerade på hemsidan. 

Protokoll från medlemsmötet är på gång. 

§ 81 Rapporter från utskotten 

- Organisation 

Vid medlemsmötet i samband med utställningen så valdes en komplett 

valberedning samt att Lotta Eriksson valdes till representant i RASK. 

Anita rapporterade kort ifrån det senaste RASK-mötet vilket var ett möte med 

bra diskussioner fast tyvärr få deltagare. 

Barbro Olsson lyfte frågan om att bjuda in en föreningscoach för 

styrelseutbildning. Styrelsen har tagit beslut om det tidigare och det kan vara 

dags att effektuera det beslutet. Barbro Olsson hör efter vem som kan vara 

tillgänglig. 

- Prov och tävling 

Maria Shanti Persson lyfte frågan om provformen Specialsök kommer att vara 

meritgrundande. Målet med specialsök är att det på sikt ska kunna fungera som 

meritgrundande för att kunna konkurrera om Certifikat på utställning. 

Styrelsen diskuterade de som finns för de olika utmärkelserna för årets hund i 
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SVENSKA BOUVIERKLUBBEN  Protokoll 7/2023 

Justeras: ordförande  Justerare:  2 

 

 

olika kategorier. Dessa behöver ses över för att se att de är uppdaterade. 

Styrelsen uppdrar till sig själv att läsa på om dessa. De återfinns på hemsidan 

- Avel och hälsa 

Bouvierklubben har fått förfrågan om samarbete kring utställning 2025 från 

Vit herdehundklubb och från Briard- och picardklubben. 

Utställningskommittén diskuterar detta vidare och återkommer till styrelsen. 

- Hundägarutbildning 

Inget att rapportera 

- Samhällsnytta 

Lotta Eriksson har tagit fram ett utkast på statuter för ett vandringspris. 

Styrelsen behöver titta vidare på detta för att komma fram till beslut vid ett 

senare tillfälle.  

§ 82 Ekonomi 

Maritha Karlsson har lämnat en ekonomisk rapport om att ekonomin är god och 

att de likvida medlen uppgår till cirka 92 000:-. 

Antal medlemmar uppgår till 70 aktiva medlemmar.  

§ 83 Jubileumsåret 

Maria Shanti Persson presenterade den första jubileumsutmaningen vilken är en 

spårutmaning. Det är roliga övningar som kan genomföras av alla. 

Styrelsen beslutade att genomföra denna under sommaren och att den presenteras på 

Facebook, Instagram, hemsidan samt i ett medlemsbrev till alla medlemmar. 

Styrelsen beslutade vidare att anordna några digitala föreläsningar under hösten.   

§ 84 Gemensam yta för dokument 

Barbro Olsson informerade om att ett konto är uppsatt men att vi inte fått access 

ännu. 

§ 85 Utställningen 

Utställningen var mycket uppskattad och välordnad med fina priser och ett trevligt 

avslappnat medlemsmöte efter utställningen. Domaren var också mycket nöjd med 

kvalitén på hundarna.  

§ 86 Protokoll samt rapport från möte med förbundsstyrelsen 

Anita rapporterade från det informationsmöte hon deltog på tillsammans med den nya 

förbundsstyrelsen. Korta minnesnoteringar är utskickade från detta möte. Inga nya 

protokoll från förbundsstyrelsen är publicerade 
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SVENSKA BOUVIERKLUBBEN  Protokoll 7/2023 

Justeras: ordförande  Justerare:  3 

 

 

§ 87 Inkomna skrivelser 

a) Inbjudan till rastorg på MyDog 

b) Inbjudan till Fika med FS 

§ 88 Utgående skrivelser 

a) Svar på fråga från FS angående val till SKK/CS 

b) Svar på frågor om Definition brukshund 

§ 89 Övriga frågor 

Det kommer några frågor kring kennlar och synligheten på köpahund.se. Det kan vara 

bra att informera aktiva uppfödare att de synliggör sin kennel på den sidan. Detta är 

bra om vi tar med i det medlemsutskicket som ska göras.  

§ 90 Nästa sammanträde 

Styrelsen beslutade att genomföra ett möte för att lotta ut vinnare på spårutmaningen 

den 21 augusti klockan 19:00 samt nästa ordinarie styrelsesammanträde den 18 

september klockan 19:00. 

§ 91 sammanträdets avslutande 

Anita Liew tackade de närvarande för ett väl genomfört sammanträde och förklarade 

sammanträdet avslutat 20:20 

Mötesordförande: Justeras:  Vid protokollet: 

 

Anita Liew  Michaela Cholewo  Barbro Olsson 

Ordförande 
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 Rasklubb under SBK med avelsansvar för 


 Bouvier des Flandres och Bouvier des Ardennes  
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Maritha Karlsson 
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§ 80 Föregående protokoll 
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Protokoll från medlemsmötet är på gång. 


§ 81 Rapporter från utskotten 
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valberedning samt att Lotta Eriksson valdes till representant i RASK. 
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bra diskussioner fast tyvärr få deltagare. 


Barbro Olsson lyfte frågan om att bjuda in en föreningscoach för 
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olika kategorier. Dessa behöver ses över för att se att de är uppdaterade. 


Styrelsen uppdrar till sig själv att läsa på om dessa. De återfinns på hemsidan 


- Avel och hälsa 


Bouvierklubben har fått förfrågan om samarbete kring utställning 2025 från 


Vit herdehundklubb och från Briard- och picardklubben. 


Utställningskommittén diskuterar detta vidare och återkommer till styrelsen. 


- Hundägarutbildning 


Inget att rapportera 


- Samhällsnytta 


Lotta Eriksson har tagit fram ett utkast på statuter för ett vandringspris. 


Styrelsen behöver titta vidare på detta för att komma fram till beslut vid ett 


senare tillfälle.  


§ 82 Ekonomi 


Maritha Karlsson har lämnat en ekonomisk rapport om att ekonomin är god och 


att de likvida medlen uppgår till cirka 92 000:-. 


Antal medlemmar uppgår till 70 aktiva medlemmar.  


§ 83 Jubileumsåret 


Maria Shanti Persson presenterade den första jubileumsutmaningen vilken är en 


spårutmaning. Det är roliga övningar som kan genomföras av alla. 


Styrelsen beslutade att genomföra denna under sommaren och att den presenteras på 


Facebook, Instagram, hemsidan samt i ett medlemsbrev till alla medlemmar. 


Styrelsen beslutade vidare att anordna några digitala föreläsningar under hösten.   


§ 84 Gemensam yta för dokument 


Barbro Olsson informerade om att ett konto är uppsatt men att vi inte fått access 


ännu. 


§ 85 Utställningen 


Utställningen var mycket uppskattad och välordnad med fina priser och ett trevligt 


avslappnat medlemsmöte efter utställningen. Domaren var också mycket nöjd med 


kvalitén på hundarna.  


§ 86 Protokoll samt rapport från möte med förbundsstyrelsen 


Anita rapporterade från det informationsmöte hon deltog på tillsammans med den nya 


förbundsstyrelsen. Korta minnesnoteringar är utskickade från detta möte. Inga nya 


protokoll från förbundsstyrelsen är publicerade 
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§ 87 Inkomna skrivelser 


a) Inbjudan till rastorg på MyDog 


b) Inbjudan till Fika med FS 


§ 88 Utgående skrivelser 


a) Svar på fråga från FS angående val till SKK/CS 


b) Svar på frågor om Definition brukshund 


§ 89 Övriga frågor 


Det kommer några frågor kring kennlar och synligheten på köpahund.se. Det kan vara 


bra att informera aktiva uppfödare att de synliggör sin kennel på den sidan. Detta är 


bra om vi tar med i det medlemsutskicket som ska göras.  


§ 90 Nästa sammanträde 


Styrelsen beslutade att genomföra ett möte för att lotta ut vinnare på spårutmaningen 


den 21 augusti klockan 19:00 samt nästa ordinarie styrelsesammanträde den 18 


september klockan 19:00. 


§ 91 sammanträdets avslutande 


Anita Liew tackade de närvarande för ett väl genomfört sammanträde och förklarade 


sammanträdet avslutat 20:20 


Mötesordförande: Justeras:  Vid protokollet: 


 


Anita Liew  Michaela Cholewo  Barbro Olsson 


Ordförande 
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